
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł Nr 1/06

ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 
i Komisji Uzdrowiskowej RM

z dnia 13 grudnia 2006 r.

Obecni członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

- Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta,

- Pani Agata Bronakowska - Zastępca Kierownika Wydziału

Finansowego UM,

- Pan Erazm Stefanowski - Inspektor w Wydziale

Finansowym UM.

P o r z ą d e k p o s i e d z e n i a:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,

b) określenia wysokości rocznych stawek w podatku od środków

transportowych,

c) zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie

z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za przewozy

osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta

Augustowa,

d) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu

budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie.

2. Omówienie podatków i opłat miejscowych gdzie proponowane jest nie podejmowanie uchwał.

3. Sprawy różne.

Wspólne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów RM i Komisji 
Uzdrowiskowej RM otworzył Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM.

Zapoznał obecnych z proponowanym porządkiem posiedzenia, który został przyjęty.

Ad. pkt 1a

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości podatku od nieruchomości.

Pan Radny Bogusław Samel zapytał, czy mogą być stawki podatków wyższe niż dopuszcza Minister Finansów w obwieszczeniu ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie.

Pan Radny Jarosław Kwiecień zapytał, czy stawki podatkowe 
w Augustowie muszą być ustalone na maksymalnym poziomie ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie wszystkie stawki ustalono na maksymalnym poziomie. Stwierdził, że jeśli dziś Państwo Radni nie
ustalą stawek podatku na nieznacznie wyższym poziomie to za kilka lat radni przyszłej kadencji mogą mieć problem polegający na konieczności podniesienia ich
o wiele bardziej. Wzrost dochodu z tytułu zwiększonego podatku od nieruchomości to kwota rzędu ok. 100 tys. zł, co dla budżetu miasta nie stanowi dużej kwoty,
nie jest też praktycznie żadnym obciążeniem dla podatników.

Pan Radny Jerzy Dobwowolski zapytał, jaki procent wpływów 
z podatków stanowi dochód z tytułu podatku od nieruchomości ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż dochód 
z tytułu podatku od nieruchomości stanowi ok. 14% wpływów ze wszystkich podatków.

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż w porównaniu do innych gmin miasto Augustów ustala podatki na poziomie maksymalnym. Zauważył, że jeśli chodzi
o podatki to brak jest ukłonu ze strony władz miasta w kierunku podmiotów prowadzących działalność gospodarczą. Podał przykład gminy Sokółka gdzie
ustalono program działania mający na celu znaczne ułatwienie życia przedsiębiorcom, poprzez ulgi podatkowe. Oświadczył, iż jego wypowiedź jest wyrazem
odczuć Stowarzyszenia Przedsiębiorców Ziemi Augustowskiej i Stowarzyszenia Prywatnych Kupców i Sprzedawców.

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta stwierdził, iż są uchwały 
w ramach, których podmioty gospodarcze mogą korzystać z ulg podatkowych.

Pan Radny Bogdan Samel zapytał, ilu przedsiębiorców skorzystało z ulg podatkowych ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta poinformował, iż nie planuje się wzrostu stawki podatku od nieruchomości od gruntów związanych 
z prowadzeniem działalności gospodarczej i jest to ukłon głównie w kierunku ośrodków turystycznych, które zajmują największą powierzchnię gruntów, od który
wyliczana jest ta stawka.

Pan Radny Bogdan Samel odpowiedział, iż nie zadowala go odpowiedź Pana Burmistrza. Poprosił o przygotowanie na piśmie ile podmiotów gospodarczych
skorzystało z ulg z tytułu podatku od nieruchomości ?

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały
zaopiniowały pozytywnie 7 głosami za, przy 3 głosach przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się.
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zaopiniowały pozytywnie 7 głosami za, przy 3 głosach przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się.

Ad. pkt 1b

Pan Erazm Stefanowski - Inspektor w Wydziale Finansowym UM omówił projekt uchwały w sprawie określenia rocznych stawek w podatku od środków
transportowych.

Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w w/w sprawie ?

Głosów w dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie określenia wysokości rocznych stawek w podatku od środków transportowych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt
uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1c

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta Augustowa.

Pani Radna Anna Urban zapytała, czy osoby bezrobotne mają możliwość skorzystania z ulgowych przejazdów komunikacją miejską ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta odpowiedział, że nie.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dujuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/290/05 Rady Miejskiej w Augustowie 
z dnia 30 listopada 2005 r. w sprawie ustalenia cen za przewozy osób środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta Augustowa. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy braku głosów wstrzymujących się.

Ad. pkt 1d

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały 
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie.

Pan Radny Jan Dobrowolski zapytał, czy badano zasadność kosztów ponoszonych przez miasto na pływalnię

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta stwierdził, iż dużym obciążeniem finansowym dla każdego przedsiębiorstwa są wydatki osobowe. Na pływalni
miejskiej dużą wagę przywiązuje się do bezpieczeństwa i dlatego nie oszczędza się na kosztach osobowych związanych z zatrudnieniem ratowników, których
jest więcej niż przewidują to przepisy prawne dotyczące bezpieczeństwa na tego typu obiektach.

Po przeprowadzonej dyskusji Pan Bogdan Dyjuk - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów RM poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej na 2007 rok dla zakładu budżetowego Centrum Sportu i Rekreacji w Augustowie. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania obie Komisje projekt uchwały zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się.

Ad. pkt 2

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta omówił podatki i opłaty miejscowe gdzie proponowane jest nie podejmowanie uchwał. Objaśnienie podatków i opłat
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Obie Komisje wniosek Pana Burmistrza w sprawie nie podejmowania uchwał odnośnie podatków i opłat lokalnych, które stanowią załącznik do niniejszego
protokołu, zaopiniowały jednogłośnie pozytywnie 12 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących się.

Ad. pkt 3

Pani Radna Urban poinformowała, iż docierają do niej skargi właścicieli psów na pracę osoby zajmującej się ich odławianiem.

Pani Radna Bożenna Ziemak zapytała, czy jest planowana rozbudowa 
i modernizacja schroniska dla zwierząt ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta stwierdził, iż kwestia rozbudowy schroniska jest problemem, ponieważ nie ma terenu, na którym można by to zrobić.

Pani Radna Anna Urban oświadczyła, iż postara się taki teren znaleźć.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski zapytał co czyni się, aby uzyskać jak największą ilość środków finansowych z funduszy UE ?

Pan Leszek Cieślik - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż warunkiem ubiegania się o jakiekolwiek środki unijne jest finansowy wkład własny. Na realizację inwestycji
można uzyskać maksymalnie 75% jej wartości, ale zdarza się tak, że miasto ubiega się o dofinansowanie w 75% danej inwestycji, 
a otrzymuje 25% jej wartości.

Pan Radny Bogdan Samel stwierdził, iż z kulturą w mieście nie jest najlepiej. Owszem realizuje się inwestycje z zakresu drogownictwa, natomiast inwestycje w
zakresie kultury pozostawiają wiele do życzenia, np. miasto wciąż nie ma sali widowiskowej. Na realizację inwestycji związanych z kulturą również trzeba
ubiegać się o środki unijne.

Przewodniczący obu Komisji zasygnalizowali konieczność ustalenia planów pracy Komisji i tym tematem zamierzają się zająć na następnym swoim posiedzeniu.

Protokołowała: Przewodniczył:

/ Ewa Szczepańska/

Przewodniczący

Komisji Budżetu i Finansów RM

/Bogdan Dyjuk/

Przewodniczący

Komisji Uzdrowiskowej RM

/Stanisław Sokołowski/

2

Metryka strony

Udostępniający: Urząd Miejski w Augustowie

Wytwarzający/odpowiadający: Komisja Rady Miejskiej

Wprowadzający: Komisja Rady Miejskiej

Data modyfikacji: 2007-06-11

Opublikował: Ewa Szczepańska

mailto:bipumaugustow_127@bipmigration.wrotapodlasia1.pl
mailto:bipumaugustow_127@bipmigration.wrotapodlasia1.pl
mailto:ewa.szczepanska@urzad.augustow.pl


Data publikacji: 2007-06-11


	Urząd Miejski w Augustowie
	Protokół Nr 1/06 ze wspólnego posiedzenia Kom. Budż. i Fin. i Kom. Uzdrow. z dnia 13.12.2006 r.

